
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/1472.

Benyújtás dátuma: 2022-10-08 14:41

Parlex azonosító: 1GP1H5X70001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Dr. Vadai Ágnes (DK) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyi tüzelőt értékesítettek eddig az Országos 
Tűzifaprogram keretében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A  kormany.hu  portálon  megjelent  „Elindultak  a  Tűzifaprogram  országon  belüli
átcsoportosításai„ című hír arról ír, hogy nagyon nagy az érdeklődés a Tűzifaprogram iránt, ezért az
állami erdészetek az erdőkben gazdagabb vidékekről faanyagot szállítanak át oda, ahol kevesebb az
erdő vagy többen élnek:

„A miniszter arra emlékeztetett, hogy szeptember 19-én indult el az Országos Tűzifaprogram. A
kezdeményezést meghirdetése óta hatalmas érdeklődés övezi. Az ország 152 értékesítési pontjának
nagy  részében  zökkenőmentes  a  vásárlók  kiszolgálása.  A  lakossági  igények  Budapesten  és
környékén, illetve a Kis- és Nagyalföldön a legnagyobbak, amelyek esetenként elérik vagy meg is
haladják a helyi termelési kapacitást – tette hozzá. Ennek megoldása érdekében az erdőgazdaságok
átütemezték  a  munkavégzést,  és  mindenütt  a  tűzifa  termelést  helyezték  az  előtérbe.  Szeptember
végétől  pedig  vasúton  és  közúton  szállítják  a  fát  azokra  a  helyekre,  ahol  arra  nagyobb  az
érdeklődés. Így jut az első ütemben már 23 500 köbméter faanyag a főváros térségébe valamint az
alföldi régiókba – emelte ki a tárcavezető.

(…)

Hangsúlyozta, az állami erdőgazdasági cégcsoport kiemelt prioritásként kezeli,  és folyamatosan
teljesíti a lakosság megrendeléseit. Az igényeket országszerte 152 ponton személyesen lehet jelezni,
de emellett telefonon, vagy e-mailben is várják az érdeklődéseket. A miniszter arra is felhívta a
figyelmet, hogy a tapasztalatok alapján az igénylők többsége már rendelkezik erre a télre tüzelővel
és már a következő évre vásárol. Van olyan erdőgazdaság, ahol ez az arány eléri a 70 százalékot.
Tőlük türelmet kérünk, hogy a rendelkezés céljával összhangban elsőként azokat szolgálhassuk ki,



 
akiknek a fűtési szezon elején van szüksége a fára – fogalmazott a tárcavezető.”

 

Kérdezem Önt:

Mennyi tüzelőt értékesítettek eddig az Országos Tűzifaprogram keretében?

 

Budapest, 2022. október 8.
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